
KOMITE OK ZKS O DAVČNI POLITIKI

Delo opravljeno dobro
- učinkovitost pada

Na področju socialne politike, so pouda-
rili na seji komiteja občinske konference
ZK, se nam razlike nenehno večajo. Social-
ne razlike so večje kol kdajkoii doslej. Prav
zato morajo biti davčne službe lisle, ki bo-
do uravnavale stanje na področju socialne
politike. Učinkovitost omenjene službe pa
pada.

V okvim davčne politike ločimo predv-
sem dve področji. Na eni strani je oblikova-
njc davčne politike, kar opredeljujejo razni
dokumenti. predvsem zakon o davčni poli-
tiki, s spremembami katerega bo izvajanje
predpisov hitrejše in učinkovitejše.

Na drugi strani pa gre za izvajanje, ki
zadeva predvsem davčne službe.

Naša občinska davčna siužba je po obse-
gu naiog na prvem mestu. Prav tako smo na
prvem mestu po številu zavczancev, torej
tistih, ki davke morajo oziroma bi jih mora*
li plačevati. Predvsem gre tu za obrtnike, ki
jih je v naši občini okoli 1700. In za vse te
mora davčna služba ugotavljati dohodek,
kar pa v velikem številu primerov ni lahko.
Še posebej je to delo mukotrpno, ker poleg
vsch težav nastopa tudi problem pomanjka-
nja ustreznih kadrov, inšpektorjev. Število
zaposlenih naše davčne službe ostaja na-
mreč nespremenjeno, ne glede na poveča-
nje obsega in števila nalog. Primerjajmo,
zaradi iažje predstave in razuroljivosti na-
slednji podatek. Republiško povprečje gle-
de števila zavezancev, za katere je odgovo-
ren en inšpektor, je 135. V nsši občini
»pride« na enega inšpektorja preko 300
zavezancev.

To število delno lahko upraviči zaskrb-
Ijujoče dejstvo, da smo, po podatkih za

prvih devet mesecev leta, zelo spodaj pod
republiškim povprečjem, kar zadeva pobi-
ranje oziroraa izterjavo davkov. Teže pa to
stanje upravičimo, ko vemo, da smo prejš-
nja leta pri izterjavah kar iepo lovili repu-
bliško povprečje. Poglejmo odstotke.

V letu 1979 smo v republiki Sloveniji za
devet mesecev izterjali 87 odstotkov dav-
kov, v Ljubljani 84 odstotkov, v naši občini
86 odstotkov. Lani smo za enako obdobje v
Sloveniji izterjali 85 odstotkov, v LjuMjani
86 odstotkov. v naši občini pa 81 odstot-
kov. Pa letos?

Letos smo v Sloveniji za devet mesecev
izterjali 82 odstotkov davkov. v Ljubljani
83 odstotkov, v naši občini pa samo 79
odstotkov. To pomeni, da našo davčno
službo čaka še veliko dela, saj morajo, kot
so poudarili na seji komiteja. letos, v teh
nekaj dneh, ki nas še ločijo od novega leta,
izterjati vsaj 90 odstotkov vseh davkov. Jim
bo to uspelo?

Z dobro organizacijo dela, z večjo disci-
plino, prav gotovo. Res pa je, da bo pri tem
delu veliko pomagala računalniška obdela-
va podatkov. In še to, so poudarili člani
komiteja, delavci v davčni upravi so siabo
nagrajevani, predvsem, če primerjamo na-
grajevanje z drugimi delavci v občinski
upravi. Tudi to pa je prav gotovo vzrok, ki
bi te delavce stimuliral k temeljitejšemu in
vestnejšemu delu. Da ne bi razumeli napak
- ti delavci, petinpetdeset jih je in kar
štirideset jih je s primerno izobrazbo oziro-
ma delovnimi izkušnjami, svoje delo dobro
opravljajo, kar nenazadnje priča tudi zelo
majhno število pripomb na njibovo dcio
oziroma opravljene naloge in dolžnosti.
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